

東華三院吳祥川紀念中學

多元學習津貼-應用學習課程(2016-18學年) 三年計劃書

教育局多元學習津貼資助的課程	策略及預期效益 (例如：如何照顧學生的多元學習需要)	課程名稱及 課程提供機構	修業期	目標學生	預計每學年涉及的學生人數			學生學習的評估／成功指標	負責教師
					2016	2017	2018		
應用學習	<ul style="list-style-type: none"> ★提供一系列應用學習課程，以照顧學生不同的學習需要及興趣 ★學生可獲得多元化的學習經歷，並發展職業抱負 	以下學習範疇的課程： <ul style="list-style-type: none"> ★雜誌編輯與製作 ★美容學基礎 ★應用心理學 ★運動科學及體適能 ★運動及體適能教練 ★西式食品製作 ★酒店服務營運 ★甜品及咖啡店營運 	兩年 180 小時	中五及 中六的 學生	24	24 五位 退學 19	19	<ul style="list-style-type: none"> ★學生最低的總出席率不少於80% ★學生依時完成課業 ★在學生學習紀錄列明學生圓滿修畢應用學習課程 ★課程提供機構對有關學生的回饋的意見調查/評估報告 ★課程提供機構評估學生在應用學習課程的表現 	陳建生老師負責與課程提供機構聯絡、策劃、選科輔導、報名及所有行政工作

Tung Wah Group of Hospitals S.C.Gaw Memorial College

Three-year Plan–Diversity Learning Grant for Applied Learning Courses (2016-18 Cohort)

DLG funded Programme(s)	Strategies & benefits anticipated (e.g. in what way students' diverse learning needs are catered for)	Name of programme(s) / course(s)	Duration of the programme / course	Target students	Estimated no. of students involved in each school year			Evaluation of student learning / success indicators	Teacher-in-charge
					2016	2017	2018		
Applied Learning (ApL)	<ul style="list-style-type: none"> ★ To offer a range of ApL courses for students with different learning needs and interests ★ To broaden students' diversified learning experiences and develop their career aspiration 	ApL courses in the following areas of studies: <ul style="list-style-type: none"> ★ Magazine Editing and Production ★ Applied Psychology ★ Western Cuisine ★ Exercise Science and Health Fitness ★ Sports and Fitness Coaching ★ Pâtisserie and Café Operations ★ Fundamental Cosmetology ★ Hospitality Services in Practicen 	180 hours in 2 years for each course	S5 & S6 students	24	24 (5 withdraw)	19	<ul style="list-style-type: none"> ★ Students meet the 80% minimum attendance rate ★ Students submit course assignments on time ★ Successful completion of the ApL courses by students as shown in their learning records ★ Survey / evaluation report on students' feedback ★ Assessment of students' performance in ApL by course provider 	Mr. CHAN Kin-sang Franklin is responsible for promoting ApL programmes, strategic planning, communicating with course providers & administrative works.

Remarks: The Diversity Learning Grant (DLG) would fully subsidize Secondary 5 of the 2016-18 cohort Applied Learning (ApL) courses in the 2016/17 school year.

TWGH s S.C.Gaw Memorial College 東華三院吳祥川紀念中學

2016/2018 Applied Learning Course Fee (5 withdrawal cases so 24 Candidates to 19 candidates) 應用學習課程費用

課程 (2016-2018)	課程費用	修讀人次	三年課程總費用
課程 01 (678) 雜誌編輯與製作	\$ 12,000	2	HKS 24,000
課程 02 (662) 應用心理學	\$ 15,200	2	HKS 30,400
課程 03 (616) 西式食品製作	\$ 13,800	5	HKS 69,000
課程 04 (627) 運動科學及體適能	\$ 17,000	4	HKS 68,000
課程 05 (674) 運動及體適能教練	\$ 12,000	2	HKS 24,000
課程 06 (688) 甜品及咖啡店營運	\$ 16,500	1	HKS 16,500
課程 07 (610) 美容學基礎	\$ 12,300	2	HKS 24,600
課程 08 (611) 酒店服務營運	\$ 16,500	6	HKS 99,000
總課程費用:			HK \$ 355,500

2016/2017繳交課程費用:	\$ 177,750
2017/2018繳交課程費用:	\$ 177,750 -\$6,150(美容學基礎) -\$6,150(美容學基礎) - \$6,900(西式食品製作) - \$6,000(運動及體適能教練) -\$8,250(酒店服務營運) =\$ 144,300
修訂總課程費用:	\$ 177,750 (2016/2017課程費用) + \$ 144,300(2017/2018課程費用) =\$ 322,050